

KWUN TONG GOVERNMENT SECONDARY SCHOOL

觀塘官立中學

Tel : 2343 6220

Fax : 2304 4671

9 Shun Chi Street,
Shun Lee Estate,
Kwun Tong, Kowloon

家長/監護人：

2025 至 2026 年度上學期統一測驗

本校上學期統一測驗將於 2025 年 10 月 17 日（星期五）至 10 月 27 日（星期一）舉行。

- 中一至中三級的測驗將安排在每日的首一節或首兩節課進行，測驗後繼續上課。
- 中四及中五級的測驗則會在課堂時間或放學後進行。

詳情請參閱隨函附上的測驗時間表。

缺席統一測驗的學生必須於回校時立即向班主任提交家長信說明缺席理由。如因病缺席，須同時提交有效的醫生證明書。若非因病缺席，請透過班主任於三個上課天前向校方請假。未獲批准的缺席，當曠課論，被發警告信及被記小過。缺席的科目在測驗成績表上會標示為「缺席」。

請注意本校不設補測安排。倘若校方接納學生的缺席理由，科任老師將根據學生的小測成績評估其測驗分數，以計算持續評估分數。若缺席理由並不充分，該科的測驗成績會被評為零分。

如因熱帶氣旋、持續大雨或雷暴而教育局宣佈停課，原定該天測驗的中一至中三級科目將順延下一天舉行，而中四至中五級的科目會另定日期舉行。

「測驗範圍」和「學生測驗須知」將於 2025 年 10 月 3 日（星期五）上載至學校網頁供家長及學生參閱。請於 2025 年 10 月 6 日（星期一）或之前簽妥 eClass 的電子通告。

如有查詢，請致電 2343 6220，與陳世雄副校長聯絡。

觀塘官立中學校長



葉麗紅

2025 年 9 月 29 日

KTGSS/25-26/23

KWUN TONG GOVERNMENT SECONDARY SCHOOL

觀塘官立中學

Tel : 2343 6220

Fax : 2304 4671

9 Shun Chi Street,
Shun Lee Estate,
Kwun Tong, Kowloon

29.9.2025

Dear Parents/Guardians,

First Term Uniform Test 2025-2026

The First Term Uniform Test 2025-2026 will be held from 17.10.2025 (Fri) to 27.10.2025 (Mon).

- Tests for S1 to S3 will be conducted during the first period or first two periods of each day, followed by normal lessons.
- Tests for S4 and S5 will be held during lesson time or after school.

Please refer to the attached test timetable for detailed arrangements.

If a student is absent from any test, a parent's letter explaining the reason for the absence must be submitted to the class teacher immediately upon the student's return to school. If the absence is due to illness, a valid medical certificate must be provided at the same time. For absences not related to illness, please apply for leave through the class teacher at least three school days in advance. Absence without prior approval will be considered as unauthorized leave, a warning letter will be issued, along with a minor offence. The remark "Absent" will be recorded on the uniform test report card for the relevant subject.

Please note that no make-up tests will be arranged. If the school management accepts the reason for absence, the subject teacher will assess the student's test marks based on their quiz marks for calculating the continuous assessment mark. If the reason for absence is deemed inadequate, a mark of zero will be given for the missed test.

In the event of school closure due to tropical cyclones, heavy persistent rain or thunderstorms announced by EDB, the missed tests for S1 to S3 will be postponed by one day accordingly. For S4 and S5, another date will be arranged.

The Uniform Test Syllabuses and Test Instructions to Students will be uploaded to the school webpage on 3.10.2025 (Fri) for your reference. Kindly sign the eNotice via eClass on or before 6.10.2025 (Mon).

For any inquiries, please contact Mr CHAN Sai-hung, Assistant Principal, at 2343 6220.

Yours faithfully,



IP Lai-hung
Principal

First Term Uniform Test Timetable 2025-2026

Level	Period	17-10-2025 Fri D3 ൧൭	20-10-2025 Mon D4	21-10-2025 Tue D5	22-10-2025 Wed D6	23-10-2025 Thu D7	24-10-2025 Fri D1 ൧൮	27-10-2025 Mon D2
All	-	Flag raising 08:05 – 08:30	Roll call 08:05 – 08:30	Assembly 08:05 – 08:30	Roll call 08:05 – 08:30	Roll call 08:05 – 08:30	Flag raising 08:05 – 08:30	Roll call 08:05 – 08:30
S1	1	Eng 08:35 – 09:15 (40)	Math 08:35 – 09:15 (40)	CHis 08:45 – 09:15 (30)	Chi 08:35 – 09:15 (40)	Sci 08:35 – 09:15 (40)	Normal lesson	Normal lesson
	2	CES 09:25 – 09:55 (30)	CL 09:25 – 09:55 (30)	Geog 09:25 – 09:55 (30)	Hist 09:25 – 09:55 (30)	Normal lesson	Normal lesson	Normal lesson
S2	1	Chi 08:35 – 09:15 (40)	Math 08:35 – 09:15 (40)	CHis 08:45 – 09:15 (30)	Eng 08:35 – 09:15 (40)	Sci 08:35 – 09:15 (40)	Normal lesson	Normal lesson
	2	Hist 09:25 – 09:55 (30)	CES 09:25 – 09:55 (30)	CL 09:25 – 09:55 (30)	Geog 09:25 – 09:55 (30)	Normal lesson	Normal lesson	Normal lesson
S3	1	Math 08:35 – 09:15 (40)	Chi 08:35 – 09:15 (40)	Sci A 08:45 – 09:15 (30)	Eng 08:35 – 09:15 (40)	Sci B 08:45 – 09:15 (30)	Sci C 08:45 – 09:15 (30)	Normal lesson
	2	CHis 09:25 – 09:55 (30)	CL 09:25 – 09:55 (30)	Hist 09:25 – 09:55 (30)	B&M 09:25 – 09:55 (30)	Geog 09:25 – 09:55 (30)	L&S 09:25 – 09:55 (30)	Normal lesson
S4	1	Chi 08:45 – 09:45	Math 08:45 – 09:45	CS 08:35 – 09:15				X1: Chis, ICT 08:45 – 09:45
	2							
	3							
	4						X3: CLit, Hist, M1, M2 11:10 – 12:10	
	5				Eng 11:50 – 12:50			
	6							
	7					X2: Phy, Geog 14:30 – 15:30		
	8							
S5	-	Chem (X1, X3) 15:55 – 16:55		Bio (X2, X3) 15:55 – 16:55	BAFS (X1, X2) 15:55 – 16:55		Econ (X1, X2) 15:55 – 16:55	
	1	Chi 08:45 – 09:45	X2: Geog, CLit, ICT 08:45 – 09:45	CS 08:35 – 09:15	Eng 08:45 – 09:45		Math 08:45 – 09:45	X3: Hist, VA, M1, M2 08:45 – 09:45
	2							
	3							
	4					X1: CHis, Econ, Phy 11:10 – 12:10		
	5							
	6							
	7							
S5	8							
	-	Chem (X2, X3) 15:55 – 16:55		Bio (X1, X3) 15:55 – 16:55	BAFS (X1, X2) 15:55 – 16:55			

Test Venues:

S4X3 CLit:
Rm 205

S4X2 Phy:
Rm 105

S4X2 Geog:
Rm 106

S5X2 Geog:
Rm 502

S5 X1 Phy:
Rm 305